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Concept-besluitenlijst van de op maandag 23 oktober 2023 gehouden openbare vergadering van 
de Werkgroep Duurzaamheid  
 
Locatie:  Gemeentehuis, vergaderruimte S.02 
Aanvang: 18.00 uur 
Einde:   19.30 uur 
Publiek:  geen 
 

Aanwezig zijn: 

Paul Hoogstraten,    voorzitter;  
 
Gert Maas,     
Willem Pors,  
Wim de Ruiter,     raadsleden;  
 
Timon van Zessen,    burgerlid 
 
Arjan Meerkerk, 
Jan Nederveen,    wethouder; 
 
Saskia Roomer,    beleidsmedewerker Verkeer; 
 
Rick van der Pol, 
Merlijn Timmers,   beleidsmedewerkers Duurzaamheid; 
 
Anneke Bode-Huizer,   plv. griffier (verslaglegging).  
 

Afwezig (m.k.): 

Koen Schouten,   raadslid.  
 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom bij deze openbare vergadering 
van de Werkgroep Duurzaamheid.    
 
Er is een afmelding binnen gekomen van raadslid Koen Schouten en ook zijn plaatsvervanger was 
verhinderd.  
 

2. Vaststellen agenda 

De voorliggende agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 



 - 2 - 

 
 

3. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering op 28 augustus 2023    

In de besluitenlijst van de vorige vergadering staat als datum volgende vergadering (agendapunt 7) 
21 oktober genoemd. Dat moet zijn 23 oktober 2023.  
 
Met inbegrip van deze wijziging wordt de besluitenlijst vastgesteld.  
 

4. Bijpraten hoofdonderwerpen Actuele onderwerpen   

De heer Merlijn Timmers geeft een toelichting op de volgende onderwerpen: 
 
• Afkondiging Netcongestie Stedin en gevolgen lokaal (voor zover bekend). Stedin gaat het maximum 

bereiken voor wat betreft bedrijfsaansluitingen. Voor bestaande (of al aangevraagde) aansluitingen 
heeft dit geen gevolgen. Zwaardere aansluitingen gaan een probleem vormen. Gesproken wordt 
over de teruglevering vanuit zonneparken. We zullen met zijn allen het net slimmer moeten gaan 
benutten. Op het moment dat er stroom wordt opgewekt moet het eigenlijk ook gebruikt worden.  
 

• Wind Avelingen: Voor zover bekend worden in november de zoeklocaties aan de raden van 
Gorinchem en Molenlanden voorgelegd.  Hardinxveld heeft met hen een onderlinge afspraak over 
participatie, maar die zou beter nageleefd moeten worden… 

 
• Participatietraject aardgasvrij: door de gevoerde bijeenkomsten en gesprekken is een goed beeld 

ontstaan. Met name in de Peulen en evt. de Wielwijk zou een warmtenet verkend kunnen worden. 
In andere wijken is het veel moeilijker, dus daar zal gekeken moeten worden naar hybride of all 
electric. Doordat nu deze gegevens bekend zijn kan de gemeente duidelijker zijn naar inwoners toe 
dan een half jaar geleden.  
Op de vraag van de heer Maas naar de nieuw aangelegde gasleiding in de Molenstraat wordt 
geantwoord dat zo'n leiding later evt. ook gebruikt kan worden voor bijv. groen gas.  

 

6. Bouwen aan een lokaal energiesysteem 

Mevrouw Jory Rombouts (regisseur Energiesysteem en opwek RES Regio Drechtsteden) licht aan de 
hand van een presentatie toe welke stappen de gemeente (en regio) kunnen zetten om te komen tot een 
lokaal energiesysteem. Ook komt aan bod wat hier voor nodig is en wat hiervan de voordelen kunnen 
zijn, o.a. in het licht van een steeds verder vol lopend elektriciteitsnetwerk.  
(noot: de griffie voegt de presentatie nog toe aan de stukken van deze vergadering, evenals de kamerbrief 
van Jetten waaraan wordt gerefereerd).  
 
De werkgroepleden stellen vragen, die door mevrouw Rombouts en de heer Timmers worden 
beantwoord. 
 
 

7. Laadvisie en -beleid: de puntjes op de i 
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Mevrouw Saskia Roomer geeft een korte toelichting op de concept-laadvisie en -beleid dat voor de 
raadsronde van november ter besluitvorming voor ligt. Ze is benieuwd of dit concept voldoet aan de 
verwachtingen, of dat er nog aanpassingen wenselijk zijn voor het traject van besluitvorming.  
Er wordt nog een update van het stuk toegevoegd, dus er kunnen nog wijzigingen doorgevoerd worden.  
 
Vanuit de werkgroep vraagt de heer Hoogstraten waarom het laden van energie van de eigen zonne-
panelen hierin niet is verwerkt.  
Mevrouw Roomer laat weten dat de landelijke lijn gevolgd is omdat er vorige keer uit de werkgroep geen 
uitdrukkelijke mening naar voren kwam. Het voorliggende stuk betreft een realistische visie.  
 

8. Mogelijkheid stellen van vragen over recent verschenen informatie, die 
eerder geplaatst is op de lijst ingekomen stukken 

Bij de agenda waren de volgende stukken geplaatst:   
o Voortgangsrapportage (verbeterde) RES Drechtsteden (wk 35) 
o Reactie Programmaraad op Voortgangsrapportage (wk 35) 
o Raadsinformatienota Bedrijventerreinenvisie ZHZ (wk 36) 
o Uitnodiging Bakkie Energie tijdens Nationale klimaatweek (wk 40) – Er zijn nog maar weinig 

aanmeldingen binnen gekomen voor deze bijeenkomst in ons gemeentehuis op 31 oktober 2023.  
 
Van de mogelijkheid hierover vragen te stellen wordt geen gebruik gemaakt.  
 

9. Vooruitblik volgend overleg en wensen t.a.v. de agenda/ invulling  

Het volgend overleg moet nog gepland worden. De werkgroep heeft voorkeur voor januari.  
De griffie plant dit in.  
 
Wensen t.a.v. de agenda kunnen worden aangeleverd bij de griffie.  
 

7. Rondvraag  

De heer Maas geeft mee dat het interessant is om eens te kijken op Allecijfers.nl.  
 
De heer De Ruiter vraagt of de onderwerpen die hier besproken worden ook verwerkt zijn in de begroting.  
De heer Timmers laat weten dat het meeste going concern is, dus dat is niet expliciet terug te vinden.  
 
De heer Pors zegt dat in het VNG blad te lezen was dat het kabinet geld beschikbaar stelt vanuit het 
klimaatfonds. Hij is benieuwd of de gemeente ook zorgt voor een aanvraag van die gelden.   
De heer Timmers antwoordt hierop bevestigend. Er worden gelden gevraagd uit alle potten die 
beschikbaar komen.  
 
 

8.  Sluiting  

De voorzitter dankt allen voor hun inbreng en aanwezigheid en sluit de vergadering om 19.30 uur.  
 
 
Voor dit verslag,  
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Anneke Bode. 
 
 
 


